
 

Svar på interpellation beträffande textilinsamling 

Jag vill börja med att tacka för en viktig och angelägen interpellation. 

Från och med den 1 januari 2025 har Melleruds kommun, liksom alla andra kommuner i landet, 

ett lagstadgat ansvar för insamling av textilier. Textilier får inte längre kastas i vanliga sopor 

utan ska samlas in separat. Hur denna avfallshantering ska ske i nästa steg är helt upp till varje 

enskild kommun – och redan nu ser vi stora variationer i hur detta hanteras. Denna nya 

lagstiftning har varit nära förestående under en längre tid, och därför har jag haft en långvarig 

dialog med våra tjänstepersoner om hur vi bäst tar oss an uppgiften. 

Eftersom vi redan har upphandlade avtal inom renhållning och hushållsnära insamling, har det 

av förklarliga skäl ännu inte varit aktuellt för oss att göra några förändringar. Men om vi vill ge 

våra invånare möjlighet att slänga textilier hushållsnära mot en extra avgift, kan vi naturligtvis 

inkludera det som en parameter i den nya upphandling vi genomför nu under 2025. Som 

interpellanten nämner hänvisar vi i dag till möjligheten att lämna sina textilier på 

återvinningscentralen i Hunnebyn, och även om det fungerar alldeles utmärkt för många, håller 

jag med om att det inte är optimalt för alla.  

Därför har vi under en tid tillbaka sonderat möjligheterna att genom egna investeringar 

komplettera våra återvinningsstationer runt om i kommunen med ytterligare behållare avsedda 

just för textilier. Jag, mina kollegor och våra tjänstepersoner har dock landat i att detta är för 

resurskrävande, då det skulle kosta oss över en kvarts miljon kronor årligen. 

Däremot har jag glädjen att meddela att vi sedan en tid tillbaka nått en överenskommelse med 

en extern aktör som kommer placera ut behållare för insamling av textilier på samtliga av våra 

återvinningsstationer runt om i kommunen – och detta kostnadsfritt för kommunen. 
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